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Από το υπ’ αριθ. 25/2000 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 671/2000 
                                                    

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Θέση του Δ.Σ. για την κατάσταση που επικρατεί στην 
Δημοκοινοτική Επιχείρηση Επικοινωνίας Πληροφόρησης 
Δημοσιότητας «ΙΡΙΣ». 

 
       Σήμερα 18 Δεκεμβρίου του έτους 2000 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και 
ώρα 15:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού κτιρίου της οδού Μητροπόλεως 55, ύστερα από την με 
ημερομηνία 14-12-2000 γραπτή πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους 
Συμβούλους, τους Δημαρχιακούς  Παρέδρους και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα 
άρθρα 94, 108 & 119  του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) και 8 του Ν. 2539/97. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 33 μελών βρέθηκαν παρόντα 26 μέλη. 
          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Δημαρχιακοί  

                                                                                                   Πάρεδροι 
1. Μ. Ποτουρίδης Α. Δελαβερίδης Χ. Μουτσιόπουλος 
2. Ι. Κουρουζίδης Δ.  Πέτκος  
3. Δ. Ταχματζίδης Α. Κεσίδης  
4. Μ. Γαβρίδης M. Σουμελίδης  
5. Κ. Πουλασουχίδης Β. Γιαννουλάκης  
6. K. Aσλάνογλου Λ. Τσαβδαρίδης  
7. Κ. Κόλβατζης Θ.  Σιδηρόπουλος Απόντες Δημαρχιακοί 
8. Ε.  Λελεκάκης   Πάρεδροι 
9. Κ. Γκαβαϊσές   -------- 

10. Κ.  Βαφείδης    
11. Γ. Ουρσουζίδης    
12. Ν. Χαμαλής    
13. Σ. Γεωργιάδης ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 652/2000 

απόφασης προσήλθε ο κ. Κ. Γκαβαϊσές. 
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 653/2000 απόφασης 
προσήλθε ο κ. Ε. Σοφιανίδης. 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 654/2000 απόφασης 
αποχώρησαν οι κ.κ. Ν. Χαμαλής, Σ. Παναγιωτίδης, Ι. 
Ακριβόπουλος, Π. Αγαθαγγελίδης, Χ. Μουτσιόπουλος. 
4) Κατά  τη  συζήτηση της  υπ’ αριθ.  671/2000  απόφασης 

14. Ι.  Τριανταφυλλίδης 
15. Π. Πιτούλιας 
16. Α. Ταραλάς 
17. Χ.  Σκουμπόπουλος 
18. Χ. Γεωργιάδης 
19. Σ.  Παναγιωτίδης 
20. Ε. Σοφιανίδης αποχώρησαν οι κ.κ. Κ. Κόλβατζης, Χ. Γεωργιάδης. 

  21. Ε. Λευκοπούλου 
22. Ι. Ακριβόπουλος 
23. Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή 
24. Ε. Κουκουρδής 
25. Γ. Μανακούλης 
26. Π. Αγαθαγγελίδης 

 



 Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 19ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου το υπ’ αριθ. πρωτ. 714/13-12-2000 έγγραφο της 
Τ.Ε.Δ.Κ. Ν. Ημαθίας  που έχει ως εξής: 
 Όπως είναι γνωστό η Διαδημοτική Επιχείρηση "ΙΡΙΣ", (στην οποία 
συμμετέχουν η ΤΕΔΚ  και οι Δήμοι Αλεξάνδρειας, Ανθεμίων, Αντιγονιδών, 
Απ.Παύλου,Βεργίνας,Βέροιας, Δοβρά και Ειρηνούπολης και η οποία λειτουργεί τον 
Διαδημοτικό Ραδιοφωνικό Σταθμό), αντιμετωπίζει σοβαρά προβλήματα, που 
καθιστούν αναγκαία την λήψη άμεσων δραστικών μέτρων. 
 Μετά από την πραγματοποίηση της Γενικής Συνέλευσης της πιο πάνω 
Επιχείρησης (την Πέμπτη 9-11-2000 και την Τετάρτη 13-12-2000), διατυπώνεται η 
πρόταση προς τον Δήμο Βέροιας, για ανάληψη εκ μέρους του, του συνόλου της 
Επιχείρησης (με αποχώρηση από αυτήν όλων των άλλων μετόχων) με ταυτόχρονη 
ανάληψη εκ μέρους του Δήμου Βέροιας και του συνόλου των δικαιωμάτων και 
υποχρεώσεων της Επιχείρησης. 
 Παρακαλούμε για την εξέταση αυτής της δυνατότητας και σε κάθε περίπτωση 
για την σχετική απάντηση του Δήμου σας, ώστε να ληφθούν οι σχετικές αποφάσεις 
τόσο της Γενικής Συνέλευσης της Επιχείρησης, όσο και των αρμοδίων οργάνων των 
άλλων μετόχων. 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν΄ αποφασίσει σχετικά. 
 Δήμαρχος :Να εισηγηθεί ο κ. Σκουμπόπουλος την πρόταση που είχε κάνει 
στην ΤΕΔΚ. 
 Σκουμπόπουλος : α)Ο Δήμαρχος έφερε πρόταση στην ΤΕΔΚ, πληρώνοντας τα 
έξοδα μέχρι το 1999 να πάρει το σταθμό ο Δήμος. 
 β)Να πληρώσει ο καθένας το ποσοστό συμμετοχής του στην επιχείρηση και 
να πάρει το σταθμό ο Δήμος. 
 Η ΤΕΔΚ είπε : α)Να γίνει εκκαθάριση της επιχείρησης. β)Να πάει στο Δήμο, 
αναλαμβάνοντας ο Δήμος τα δικαιώματα και τις υποχρεώσεις, μέχρι τις 31-12-00 ( η 
δική μου πρόταση). γ)Να νοικιαστεί σε ιδιώτη ή να μπει κάποιος ιδιώτης  στην 
επιχείρηση. Να γίνει από διαδημοτική μικτή επιχείρηση. 
 Πρόεδρος :Υπάρχει μία επιστολή των 2 εργαζομένων στην επιχείρηση, που 
ζητούν να ληφθεί απόφαση για να μην είναι στο κέντρο της αδικίας ΤΕΔΚ -Δήμου 
Βέροιας. 
 Η επιστολή έχει ως εξής:  

 Eίναι γνωστή η μέχρι σήμερα ( μετ΄εμποδίων αντικειμενικών) πορεία του 
Διαδημοτικού Ρ/Σ η οποία και δεν διαφαίνεται να  σταθεροποιείται. 

 Οι δύο (2) εργαζόμενοι στον Ρ/Σ είναι από τους ελάχιστους εργαζόμενους 
που έδωσαν δείγματα ευσυνείδητης στήριξης με κάθε θυσία  (προσωπική 
και οικονομική) της  επιχείρησης δημιουργώντας  με την παρουσία τους 
και την συμβολή τους, σωτήρια "ασπίδα" για την μέχρι σήμερα επιβίωσή 
του. Είναι γνωστό βέβαια ότι είναι άνθρωποι ειδικά εκπαιδευμένοι με 
περίσσιο ζήλο για το αντικείμενο της δουλειάς τους και δεν είναι κάποιοι 
άσχετοι που απέκτησαν κάποια θέση. 

 Όπως επανειλημμένα έχει τονισθεί το Ραδιόφωνο μια κατ' εξοχήν 
επικοινωνιακή  μονάδα που διαμορφώνει κοινή γνώμη στήριξε την μέχρι 
σήμερα παρουσία του στα ερτζιανά στο ανθρώπινο δυναμικό του που ήταν 
εκ των πραγμάτων υποχρεωμένο να ΠΡΟΣΦΕΡΕΙ αγόγγυστα χωρίς να 
"παζαρεύει" ώρες δουλειάς και κόπο, χωρίς να απαιτεί υπερωρίες αργίες 
και ημιαργίες και αυτό γιατί ουδέποτε μέχρι σήμερα δεν ικανοποιήθηκε 
οικονομικά τόσο στο χρόνο πληρωμών του όσο και στο ύψος τους 



(καθαρίστρια σε Δήμο ή Δημοτική επιχείρηση αμείβεται περισσότερο από 
τον Δ/ντή της επιχείρησης). 

 Ως εργαζόμενοι οικογενειάρχες έχουμε ρυθμίσει την ζωή μας (δάνειο 
σπιτιού, δάνειο αυτοκινήτου , κλπ.) με βάση ένα μηνιαίο εισόδημα το 
οποίο από  1-1-1999 και μέχρι σήμερα δεν μας έχει καταβληθεί, με 
αποτέλεσμα την αφερεγγυότητά μας στην  τοπική κοινωνία. 
Επιπλέον μας εξοργίζει το γεγονός ότι μετά από τόσα χρόνια προσφοράς 
δεν μπορούμε να αντεπεξέλθουμε ούτε στις υποχρεώσεις μας απέναντι στα 
παιδιά μας. 

 Είμαστε όπως όλοι σας γνωρίζεται άτομα με αξιοπρέπεια την οποία θα 
πρέπει να διασφαλίσουμε και όχι να γινόμαστε ζητιάνοι των 
δεδουλευμένων μας εδώ και δύο χρόνια. Να αντιμετωπίζουμε αν μη τι 
άλλο αδιαφορία και παραγκωνισμό με συνεχείς επεμβάσεις στην δουλειάς 
μας με εξαίρεσή μας από τις όποιες πληρωμές έχουν γίνει το τελευταίο 
διάστημα χωρίς καμία ενημέρωση. 

 Δώσαμε τον καλύτερο  εαυτό μας και τα  καλύτερα χρόνια μας σε μία ιδέα 
για μας, χάσαμε ίσως αρκετές  ευκαιρίες για επαγγελματική 
αποκατάσταση σε όλα αυτά τα 11 χρόνια και φτάσαμε σε μία ηλικία που 
οι ευκαιρίες αυτές δεν υπάρχουν πλέον για μας ή είναι αρκετά δύσκολο  
να ξαναπαρουσιασθούν, σε μία εποχή με μεγάλες δυσκολίες ιδίως στην 
ανεύρεση δουλειάς στον ιδιωτικό ή στον ευρύτερο δημόσιο ή δημόσιο 
τομέα. 

 Τελευταία μάλλον ως ένδειξη ευχαριστίας για την μέχρι σήμερα 
προσφορά μας, μας υπεδείχθη ότι "θα ήταν καλύτερα για την επιχείρηση 
να παραιτηθούμε". Νομίζουμε ότι 11 χρόνια συνεχούς προσφοράς δεν 
χαρίζονται από κανένα σε κανένα. 

 Σήμερα το θέμα έρχεται στο Συμβούλιό σας και παρακαλούμε ας είναι η 
τελευταία φορά. Αλλά πάνω από όλα ας ξεκαθαριστεί  το θέμα σήμερα και 
ας είναι πρώτη προτεραιότητα η εξόφληση τουλάχιστον των εργαζομένων 
για να μην περάσουμε και δεύτερα Χριστούγεννα απλήρωτοι και 
ξεχασμένοι στο μέσον μιας πολιτικής διαμάχης (ΤΕΔΚ Δήμου Βέροιας) 
που για δεύτερη φορά θα κληθούμε να πληρώσουμε. 

 Σκουμπόπουλος :Η διαδημοτική επιχείρηση συστάθηκε  το 1995 με τη 
σημερινή της νομική μορφή. Με την ΤΕΔΚ να έχει το 40%, Δήμος Βέροιας το 30%, 
ο Δήμος  Αλεξάνδρειας  10% και κάποιες Κοινότητες όσα απομένουν. Απαραίτητη 
προϋπόθεση για τη σύσταση της επιχείρησης ήταν η οικονομική ενίσχυση του Δήμου 
Βέροιας με 15 εκ., από το 5% της ΣΑΤΑ, που είχε δικαίωμα ο Νομάρχης να 
διαχειρίζεται. Έτσι λοιπόν, μεταβίβαζε η ΝΑ στο Δήμο 15 εκ., που ο Δήμος τα έδινε 
για να καλύψει το τυπικό μέρος. 
 Το 1999 άλλαξε η διοίκηση της ΤΕΔΚ. Άλλαξε ο συσχετισμός της διοίκησης 
στη διαδημοτική επιχείρηση. Η διαδημοτική επιχείρηση ήταν χρεωμένη. Το 2000 
έρχεται θέμα στο ΔΣ, να πάρει το σταθμό ο Δήμος. Στη συνεδρίαση στην Αγ. 
Βαρβάρα είπαμε ότι εφόσον συνεχίζεται απρόσκοπτα η μεταβίβαση  του ποσού των 
15 εκ. στη διαδημοτική επιχείρηση, δεν είχε λόγο να τον πάρει ο Δήμος. Το 2000 αντί 
να δοθούν χρήματα από τον Νομάρχη, η υπουργός Εσωτερικών αφήρεσε την 
αρμοδιότητα για τους Νομάρχες να διαχειρίζονται το 5%. Άρα ο Νομάρχης δεν 
μπόρεσε να μεταβιβάσει τα 15 εκ. Η επιχείρηση έγινε πλέον προβληματική. 
 Δεν υπήρχαν έσοδα. Εάν πέρσι γνωρίζαμε ότι δεν θα  δίνονταν τα 15 εκ., ο 
Δήμος της Βέροιας έχει την οικονομική δυνατότητα να λειτουργήσει ένα σταθμό, αν 
και για μένα δεν είναι απαραίτητος, όχι μόνο στο Δήμο, αλλά και με τη μορφή που 



λειτουργούσε δεν προσφέρει τίποτα. Και αν έκαναν την  πρόταση  στην ΤΕΔΚ, αλλά 
και εδώ σήμερα,  να μεταβιβαστεί στο Δήμο με όλα τα δικαιώματα και τις 
υποχρεώσεις, είναι για χάρη των εργαζομένων. Μέχρι το 97 προσπαθούσαμε να 
βοηθήσουμε τη λειτουργία αυτής της επιχείρησης, που πάντα είχε οικονομικά 
προβλήματα. Ζω την αγωνία αυτών των ανθρώπων. Μία είναι η δυνατότητα. Να πάει 
στο Δήμο Βέροιας, αλλά με τα δικαιώματα και τις υποχρεώσεις. Δεν έχει μόνο 
υποχρεώσεις η επιχείρηση αυτή, έχει και την άδεια λειτουργίας. Ήδη υπάρχει 
προσφορά ιδιωτικού ραδιοφώνου να πάρει το σταθμό. Ο Δήμος να πάρει τον σταθμό 
για χάρη των εργαζομένων. Εάν βρίσκονταν λύση, οι δύο εργαζόμενοι, που 
απέμειναν, να τακτοποιηθούν, θα έλεγα να κλείσει ο σταθμός. Δεν προσφέρει τίποτα 
με τη μορφή που λειτουργεί. Είναι προβληματικός. Να τον πάρει ο Δήμος με 
δικαιώματα και υποχρεώσεις. Αυτή είναι η απόφαση της ΤΕΔΚ. 
 Δήμαρχος :Το 1999, το άνοιγμα του Ρ/Σ ήταν περίπου 15 εκ., μη 
υπολογιζόμενων των οφειλών στο Δήμο για τα ενοίκια .Όταν το 1996 αναλάβαμε 
εμείς τη διοίκηση, μόνον οι οφειλές στο ΙΚΑ παρελθόντων ετών ήταν 12 εκ. Το 
σύνολο του ανοίγματος, τότε που πέρασε μία κρίση ο ραδιοσταθμός, ήταν 18,5 εκ., 
και τα οποία δώσαμε από το Δήμο, με μία τροποποίηση-αύξηση του μετοχικού 
κεφαλαίου και πληρώσαμε, το ΙΚΑ για  να σταματήσουμε τις αυξήσεις, τα πρόστιμα, 
τις επιβαρύνσεις, παρά την αντίδραση της τότε αξιωματικής αντιπολίτευσης, που 
έλεγε να κλείσει ο Ρ/Σ. 
 Όταν ο Δήμαρχος παρουσιάστηκε στην ΤΕΔΚ ή στη Γ.Σ , δεν έκανε πρόταση, 
αλλά μετέφερε την πρόταση του ΔΣ, όπως είχε διαμορφωθεί στο ΔΣ του Σεπτεμβρίου 
του 1999 στην Αγ. Βαρβάρα. Η πρόταση του ΔΣ από τότε ήταν εκκρεμής προς την 
ΤΕΔΚ. 
 Ο Δήμος θα πρέπει να διαγράψει  αφενός μεν  αυτά που έχει απαιτήσεις για να 
λάβει από το Ρ/Σ  και αφετέρου να καταβάλει 24 εκ. για να υλοποιηθεί η πρόταση του 
κ. Σκουμπόπουλου. 
 Την πρότασή μας πρέπει  να την  συνέχει η αγωνία για το μέλλον της 
εργασιακής σχέσης των εργαζομένων. Και οι δύο εργαζόμενοι, είναι πολυτιμότατα 
στελέχη, που μπορούν να στελεχώσουν υπεύθυνες θέσεις είτε στο Δήμο, είτε σε 
οποιαδήποτε δημοτική επιχείρηση. 
 Η πρότασή μας διαμορφώνεται ως εξής; 
 1)Σήμερα, το διοικητικό συμβούλιο του Ρ/Σ να  ενεργοποιήσει  την παρουσία 
του στην προγραμματική σύμβαση που είναι μαζί  με τους υπόλοιπους  πολιτιστικούς 
φορείς. Να παρίσταται διά εκπροσώπου του στην κοινή επιτροπή η οποία θα 
αποφασίσει, στα πλαίσια του ΔΚΚ, από 1-1-2001, σε ποιες θέσεις, είτε του Δήμου 
είτε των δημοτικών επιχειρήσεων, θα ενταχθούν οι δύο εργαζόμενοι. Από 1-1-2001, 
το κόστος  της μηνιαίας  αμοιβής των εργαζομένων, θα το καταβάλλει ο Δήμος στην 
αστική εταιρεία "ΙΡΙΔΑ", η οποία θα πληρώνει κάθε μήνα, τους εργαζόμενους. 
 Ετσι διασφαλίζεται η εργασιακή σχέση των εργαζομένων. Δεν θα δουλεύουν 
στο σταθμό. Θα δουλεύουν εκεί που θα τους χρειάζεται ο Δήμος. 
 2)Ο Δήμος Βέροιας δεν  χρωστάει σε κανέναν, δεν θέλει για κανένα λόγο να 
έχει άνοιγμα , έστω και προς την αστική εταιρεία, "Ιριδα". Δεν θέλουμε χρήματα από 
πώληση αδείας. 
 Να ορίσουμε σήμερα τον πρόεδρο του οικονομικού επιμελητηρίου, ο οποίος 
σε συνεργασία με τον κ. Παντερμαράκη, θα  κάνει μία αναλυτική κατάσταση. 
 α) Των εσόδων που έχει λαμβάνειν  και β) όλων των εξόδων που έχει να δίνει 
ο Ρ/Σ. Αυτά τα  2 γίνονται  μία αφαίρεση και βγαίνει το τελικό  παθητικό του 
σταθμού.  Θα το  διαιρέσει κατά τον λόγο της εταιρικής σχέσης εκάστου. Το ποσό 
που αντιστοιχεί  καθαρά στο Δήμο Βέροιας, πριν από τις 31-12-00, θα το 



καταβάλουμε στο ταμείο του Ρ/Σ, δηλώνοντας ότι πλέον δεν έχουμε καμία ευθύνη για 
οποιοδήποτε έλλειμμα, που   τυχόν θα παρουσιαστεί  από 1-1-2001. Να  πάρετε τα 
χρήματα και από τους άλλους εταίρους, να καλύψετε είτε στο σύνολο τους 
εργαζόμενους, είτε ένα σημαντικό κομμάτι αυτών και από 1-1-2001, να κάνετε ότι 
θέλετε με τον Ρ/Σ. Εμείς δεν θέλουμε να λεει κανένας ότι ο Δήμος  Βέροιας χρωστάει 
στο Ρ/Σ. Σας δίνουμε διέξοδο για να πληρώσετε άμεσα ένα σημαντικό μέρος  στους  
εργαζόμενους. Διασφαλίζουμε με την πρότασή μας την εργασιακή σχέση των 
εργαζομένων από 1-1-2001. Είναι πρόταση καθαρή και έντιμη. Σας βεβαιώνουμε ότι 
εάν αυτό γίνει μέχρι την Παρασκευή, την Παρασκευή θα προχωρήσουμε αμέσως 
στην εκταμίευση του ποσού, που αφορά την υποχρέωση του Δήμου προς την αστική 
εταιρεία, για να πληρώσετε τους  εργαζομένους. Έντιμη και καθαρή λύση. 
 Την πρόταση αυτή, θα είναι χρήσιμο να μάθουμε εάν την αποδέχονται και οι 
εργαζόμενοι. 
 Καμπούρης Ι. πρόεδρος σωμ. εργαζομένων:Συνυπογράφω την επιστολή των 
συναδέλφων από το διαδημοτικό σταθμό. Τα 11 χρόνια προσφοράς τους, 
δημιουργούν μία ηθική υποχρέωση. Εμείς δεν μπορούμε να πάρουμε θέση για το 
ποιος θα καλύψει αυτό το άνοιγμα. Είναι θέμα πολιτικής απόφασης. 
 Παρόλα αυτά, θα μεταφέρω έναν κοινό προβληματισμό, σε ότι αφορά τα μέλη 
του Διοικητικού Συμβουλίου και γενικά τους εργαζόμενους. Η παρουσία ιδιώτη για 
εμάς, δεν εγγυάται καμία προοπτική ούτε για το σταθμό ακόμα,  ούτε για τους 
εργαζόμενους διότι είναι σίγουρο ότι όποιος ιδιώτης αναλάβει, θα θέλει να κάνει τις 
αλλαγές του. Η όποια εταιρική σχέση δεν είναι βιώσιμη για το σταθμό. Ένας θα τον 
πάρει τον σταθμό. Η άποψη των εργαζομένων είναι να πάει στο Δήμο Βέροιας. Είναι 
ο μόνος που μπορεί να εγγυηθεί μία προοπτική. 
 Παντερμαράκης  Ι.:Ως εργαζόμενοι θα συμφωνήσουμε με την πρόταση του κ. 
Δημάρχου. Ένας προβληματισμός. Αυτή η εργασιακή σχέση, θα συνεχιστεί μετά τις 
εκλογές; 
 Δήμαρχος :Όπως θα συνεχίσει η εργασιακή σχέση των εργαζομένων στην 
Εληά. Η ίδια μεθοδολογία ακολουθήθηκε για τους εργαζόμενους στην Εληά. 
 Παντερμαράκης :Συμφωνούμε με την πρότασή σας. Ότι είναι να γίνει , ας  
γίνει γρήγορα. 
 Δήμαρχος :Είπα μέχρι την Παρασκευή. 
 Σοφιανίδης :Καταγράφηκε η οικονομική αδυναμία του σταθμού. Μία σειρά 
από γεγονότα , μας οδήγησαν να κάνουμε 1 βήμα μπροστά και 2 πίσω. Έπρεπε μέχρι 
τέλη Απριλίου να πληρώσουμε το χρέος μας προς το ΙΚΑ, που ήταν 10 εκ. Είχε βγεί 
νόμος που έλεγε ότι μπορούμε να κάνουμε ρύθμιση και να πληρώσουμε τα μισά. Με 
τη βοήθεια του Δημάρχου Βέροιας, ξοφλήσαμε το ΙΚΑ. Πληρώσαμε 5 εκ. και  
κερδίσαμε τα 5 εκ. μέχρι τα 10 εκ. που έπρεπε να πληρώσουμε κανονικά. Είχαμε ως 
δεδομένο ότι κάθε χρόνο ερχόταν τα 15 εκ. από τη Νομαρχία διά μέσου του Δήμου 
Βέροιας από τη ΣΑΤΑ στο σταθμό, πράγμα που δεν έγινε το 2000. Έτσι οι 
εργαζόμενοι που στοιχίζουν 10 εκ. το χρόνο, έμειναν απλήρωτοι. Δημιουργήθηκε 
χρέος προς το ΙΚΑ 2 εκ., χρωστάμε στην εφορεία άλλα 2 εκ. Ο Δήμος, με επιστολή 
του Δημάρχου, μας είπε ότι οφείλουμε για τα ενοίκια του σταθμού 11 εκ. Αν 
αθροίσετε όλα αυτά τα ποσά, μαζί με τα 11 εκ. που μας ζητούσε ο Δήμος, το 
συνολικό ποσό ανερχόταν στα 35 εκ. Η πρόταση του Δημάρχου, με την οποία 
συμφωνούν οι εργαζόμενοι, δεν απαντά στο εξής ερώτημα. Αν ο Δήμος Βέροιας, με 
ποσοστό 36%, πει ότι θα πληρώσει τη συμμετοχή του, που αντιστοιχεί στα 10 εκ. και 
θα αποχωρήσει, θα του χρωστάμε 1 εκ. διότι του οφείλουμε 11 εκ. από ενοίκια. Μας 
μένει ένα άνοιγμα 24 εκ., ποιος θα τα καλύψει; Η ΤΕΔΚ και οι άλλοι μέτοχοι; Δεν 



μπορούν να τα βρουν.  Πως θα διασφαλιστούν  οι εργαζόμενοι; Θα ήθελα και τη 
γνώμη των εργαζομένων γι' αυτό το θέμα. 
 Οι  εργαζόμενοι και οι μουσικοί συνεργάτες του σταθμού, θα προχωρούσαν 
σε  μήνυση του προέδρου, στην επιθεώρηση εργασίας, για την μη καταβολή των 
δεδουλευμένων. 
 Η μόνη ρεαλιστική και βιώσιμη λύση είναι αυτή που η ΤΕΔΚ  με επιστολή 
έστειλε προς το Δήμο Βέροιας. Να παραιτηθεί το διοικητικό συμβούλιο της 
επιχείρησης, να αναλάβει πλέον ο Δήμος Βέροιας τη διοίκηση της επιχείρησης, να 
καταβάλει ότι υποχρεώσεις έχει ο σταθμός, αρχίζοντας από την καταβολή των 
δεδουλευμένων στους εργαζόμενους. 
 Δήμαρχος: Δεν μπορεί να γίνει αποδεκτή αυτή η πρόταση, για τους λόγους 
που εξήγησα. Ήταν μεγάλη αβαρεία  η πρόταση να καλύψει ο Δήμος  την αναλογία 
του και τις δαπάνες που έγιναν μετά το Σεπτέμβριο του 1999, διότι ο σταθμός αυτός,  
δεν έκανε τίποτε άλλο, από το να καθυβρίζει καθημερινά τον Δήμαρχο, το Δήμο και 
την πλειοψηφία του ΔΣ. 
 Φροντίστε εσείς ως πρόεδρος, να εισπράξετε από τους υπόλοιπους εταίρους 
τις υποχρεώσεις τους. Δεν γίνεται  κάποιοι  να έχουν το Ρ/Σ,  να του έχουν βγάλει την 
πίστη 1,5 χρόνο και στο  τέλος να λένε να ρθει ο Δήμος Βέροιας και να πληρώσει και 
τον λογαριασμό. Αυτό δε γίνεται από εμένα αποδεκτό. Θέλετε να πληρώσουμε τις 
οφειλές μέχρι το 1999; Να τις πληρώσουμε τώρα. Μαζέψτε εσείς τα υπόλοιπα 9 εκ. 
Καθαρίστε τον Ρ/Σ και παραδώστε τον παρθένο. Από 1-1-2001 είναι δική μας 
δουλειά. Η πρόταση του ΔΣ του 1999 είναι σαφής και ενδιαφέρουσα. 
 Πρόεδρος :Ερωτήσεις. 
 Ουρσουζίδης :Με τι θράσος κ. Σοφιανίδη σας αρνούνται, τη στιγμή που όλοι 
οι εταίροι χρησιμοποίησαν το Ρ/Σ και επαινούσαν τη λειτουργία του; Γιατί αρνούνται 
σήμερα να πληρώσουν τα 9 εκ. που τους αναλογούν; 
 Σοφιανίδης :Κανείς δεν αρνείται να δώσει. Υπάρχουν όμως ; 
 Τάκης :Υπάρχει αξιόπιστη πρόταση αυτή τη στιγμή από ιδιώτη; Ποια είναι 
και από ποιόν ιδιώτη; 
 Σοφιανίδης :Δεν έχω καμία επίσημη πρόταση. 
 Κουρουζίδης :Τι έσοδα  υπήρχαν αυτό το χρονικό διάστημα; 
 Σοφιανίδης :Τα έσοδα ήταν από διαφημίσεις 5 εκ. Είναι επιταγές που λήγουν 
στο τέλος του χρόνου και δεν μπορούμε να βασιστούμε σε αυτές. 
 Πρόεδρος :Τοποθετήσεις. 
 Ουρσουζίδης :Η πρόταση του Δημάρχου είναι ρεαλιστική και λύνει το 
πρόβλημα των εργαζομένων. Είναι όμως απαραίτητη η λειτουργία του Ρ/Σ; Όχι. Είναι 
απαραίτητη, εφόσον διασφαλίσουμε την αξιοπιστία. Συμφωνώ με την πρόταση του 
Δημάρχου, η οποία εξασφαλίζει την εργασιακή σχέση και την αποζημίωση των 
δεδουλευμένων των εργαζομένων. 
 Από εκεί και πέρα, επειδή ακούστηκε από τον κ. Σκουμπόπουλο ότι δεν 
υπήρχε πρόταση στην ΤΕΔΚ, η οποία έφτασε από ύψος των 9 εκ. σαν οφειλή των 
υπόλοιπων, είναι και αυτή μία πρόταση, την οποία μπορούμε να τη συζητήσουμε. 
 Ποτουρίδης :Πιστεύω ότι η απόφαση που είχαμε πάρει, τότε, να διαχειρίζεται 
ο Νομάρχης το 15% από τα 5% της ΣΑΤΑ και να τα δίνει στο Ρ/Σ για επίλυση των 
προβλημάτων, εξέφρασε μία πολιτική βούληση. Μπορεί να βρεθεί λύση μέσα από 
άλλο πρόγραμμα και με μία προγραμματική σύμβαση. Σήμερα έχουμε εργαλείο 
χρηματοδότησης από την ΝΑ προς το Δήμο, να αναλάβει ένα μέρος του κόστους η 
ΝΑ, καλύπτοντας τους άλλους Δήμους που δεν έχουν. Ο Δήμος της Βέροιας έχει. 
Πιστεύω ότι θα το αποδεχτεί ο Νομάρχης. 



 Ταχματζίδης :Παίχτηκε ένα πολιτικό παιχνίδι σε βάρος των εργαζομένων, 
αλλά και της ύπαρξης του ίδιου του σταθμού. Δεν γνωρίζω κ. Σοφιανίδη ποιο είναι το 
κόστος από 31-12-1999 μέχρι σήμερα της λειτουργίας και ποια είναι τα έσοδα. Εάν 
είναι μικρά τα ποσά να τα αναλάβει ο Δήμος, αν όχι συμφωνώ με τον Δήμαρχο. 
 Σκουμπόπουλος :Οι προτάσεις της ΤΕΔΚ ήταν: 
 α)Να μπει η ΝΑ και ο Δήμος Ανθεμίων, και να πληρώσουν το κεφάλαιο. 
Μπαίνοντας όμως παίρνουν τα ποσοστά του Δήμου Βέροιας κι έτσι θα καλύπτεται 
ένα μέρος των εξόδων. Δεν είναι βιώσιμη. 
 β)Να αναλάβει ο Δήμος το σταθμό. Αυτή είναι η βιώσιμη και η μοναδική 
λύση που εξυπηρετεί  και τα συμφέροντα του Δήμου. 
 γ)Να μπει ο κ. Τασιόπουλος, του οποίου είναι δικιά του πρόταση, να μείνει 
διαδημοτικός  ή σε μικτή  χρήση ο σταθμός. 
 Η ο Δήμος Βέροιας αναλαμβάνει τα δικαιώματα και τις υποχρεώσεις και 
φεύγουν όλοι οι μέτοχοι, ή θα πάμε στην 3η λύση αναγκαστικά. 
 Στην ΤΕΔΚ είπα τη 2η λύση, αυτή που προτείνω κι εγώ . Με  ενδιαφέρουν οι 
εργαζόμενοι.. Γνωρίζουμε όλοι μας ότι πάντα είχαν προβλήματα οι εργαζόμενοι. Το 
89 δημιουργήθηκε ο σταθμός. Λειτουργούσε άτυπα και πάντα για χρήση του Δήμου 
Βέροιας. Κανένας Δήμος ή Κοινότητα δεν καρπώθηκε τίποτα από αυτόν τον σταθμό. 
Εάν δεν θέλουμε την ταλαιπωρία των 2 εργαζομένων, παίρνει ο Δήμος το σταθμό και 
τον αξιοποιεί όπως  νομίζει καλύτερα, πληρώνοντας όλα τα χρέη και κερδίζοντας όλα 
τα πολιτιστικά κέρδη που έχει από το σταθμό. Εάν δεν ήταν οι εργαζόμενοι, θα έλεγα 
να κλείσει. Δεν προσφέρει τίποτα. 
 Δήμαρχος :Πρέπει ομόφωνα να συμφωνήσουμε ότι η μόνη λύση είναι η 
τυπική συνέχιση της "Ιριδος", η συμμετοχή στην προγραμματική σύμβαση και από 1-
1-2001, ν'αναλάβει τη μισθολογία των εργαζομένων ο Δήμος, να εργάζονται στο 
Δήμο  και φεύγει το σημαντικό μελλοντικό παθητικό από την αστική εταιρεία Ιριδα. 
 Το δεύτερο στάδιο είναι τα δεδουλευμένα. Εμείς δεν θέλουμε να έχουμε 
μονοπώλιο στο Ρ/Σ. Δεν θέλουμε όμως να έχουμε και ανάμειξη. 
 Η "Ιριδα" θεωρητικά από 1-1-2001 , αν είχαν ξοφληθεί οι δαπάνες , θα είχε 
έσοδο -επιχορήγηση από το Δήμο 10 εκ., δαπάνες μισθοδοσίας προσωπικού 10 εκ. 
Θέλει να βοηθήσει και η ΝΑ; Ας μπει και ας πάρει ποσοστά, να συμβάλλει στην 
αποπληρωμή των μέχρι σήμερα οφειλών. 
 Ότι μας αναλογεί εμάς να το πληρώσουμε και από εκεί και πέρα, να 
προσπαθήσει ο κ. Σοφιανίδης, να μαζέψει και από τους υπόλοιπους εταίρους ή να 
έρθει η ΝΑ και να βάλει ένα ποσό 10 εκ. Μπορεί να το κάνει. 
 Η πρότασή μου είναι σαφής. Διασφάλιση της εργασιακής σχέσης των 
εργαζομένων. Εκκαθάριση του σταθμού. Να πληρώσουμε ότι μας αντιστοιχεί ως 
Δήμος. 
 Η πρόταση που πρέπει να πάρει το ΔΣ του Ρ/Σ και αύριο να τη μεταβιβάσει 
πάραυτα στην ΤΕΔΚ, είναι εάν την αποδέχονται και αποποιηθούμε εμείς 
οποιαδήποτε ευθύνης σε περίπτωση που δεν την αποδέχονται. 
 Πρόταση 1)Ενεργοποίηση προγραμματικής σύμβασης, από 1-1-2001 οι δύο 
εργαζόμενοι να διασφαλίσουν την εργασιακή τους σχέση στο Δήμο, που θα πληρώνει 
επιχορήγηση στην Ιριδα το σύνολο των αμοιβών και των ασφαλίσεων που έχει ο 
καθένας. 
 2)Ορίζουμε εκκαθαριστή τον κ. Τσιλογιάννη και τον κ. Παντερμαράκη, για να 
μας παρουσιάσουν μέχρι την Παρασκευή, την πραγματική συμμετοχή που πρέπει να 
έχει καθένας από τους εταίρους για την εξόφληση όλων των οφειλών μέχρι 31-12-00. 
 3)Να καταβληθεί άμεσα η αναλογία του Δήμου, αποποιούμενος οποιασδήποτε 
ευθύνης  για ελλείμματα που θα γίνουν από 1-1-2001. 



 4)Τροποποιούμε το σημερινό προϋπολογισμό και θέτουμε στα πλαίσια της 
προγραμματικής σύμβασης, να επιχορηγήσουμε την αστική εταιρεία κατά το ποσό 
που θα δείξει ότι είναι η υπευθυνότητα του Δήμου, σ΄ότι αφορά το παθητικό. 
 Καμπούρης :Υπάρχει κίνδυνος η εταιρεία να δημιουργεί συνεχώς ελλείμματα, 
άσχετα αν οι υπάλληλοι καλύπτονται οικονομικά από το Δήμο (από ΔΕΗ,.ΟΤΕ κλπ.). 
 Δήμαρχος :Τους εργαζόμενους δεν τους αφορούν τα ελλείμματα. Εμείς θα 
πληρώνουμε τους εργαζόμενους μέσα από την επιχορήγηση. Οι αμοιβές των 
εργαζομένων είναι απόλυτα διασφαλισμένες. Αυτός ο Ρ/Σ είχε πολύ προσωπικό στην 
αρχή. Για να ελαφρύνουμε τους προϋπολογισμούς, μεταφέραμε προσωπικό σε άλλες 
επιχειρήσεις, όπως για παράδειγμα την κα Σαββίδου, τον κ. Παπαγιωτίδη και την κα 
Ουρσουτζόγλου. Αλλά δεν θα πληρώνει κάθε φορά ο Δήμος Βέροιας. 
 Κουρουζίδης :Τι θα γίνει μετά ο Ρ/Σ; 
 Δήμαρχος :Το συζητάμε μετά. 
 Ουρσουζίδης :Υπάρχει ένα ζήτημα. Τα χρήματα των ανθρώπων αυτών 
διασφαλίζονται; Θα πληρώνονται από το Δήμο; Πόσα είναι τα χρέη; 
 Σοφιανίδης :Θα ήθελα να αναφέρω τις οφειλές που  υπάρχουν μέχρι τώρα. 
Οφείλονται στους εργαζόμενους 11 εκ. και εργοδοτικές εισφορές στο ΙΚΑ, από τον 
Απρίλιο, 2 εκ., στο δημόσιο ταμείο 1,8 εκ., στον ΟΤΕ 2 εκ., στη ΔΕΗ  500 χιλ. και σε 
μουσικούς παραγωγούς 3 εκ. 
 Ουρσουζίδης :Τα χρέη είναι 39 εκ. εκ των οποίων τα 11 εκ. είναι οφειλές προς 
το Δήμο που αφορούν ενοίκια. Ακούστηκε επίσης, ότι υπάρχει μία ρεαλιστική 
πρόταση προς το Νομάρχη, να πληρώσει η ΝΑ ένα ποσό σαν επιχορήγηση προς το 
Δήμο, της τάξεως των 13 εκ. Άρα λοιπόν η συνεισφορά του Δήμου θα είναι 11 εκ. 
συν 15 εκ., σύνολο 26 εκ., και το υπόλοιπο της ΝΑ. Μία τέτοια πρόταση κ. Δήμαρχε, 
είναι θεμιτή; 
 Δήμαρχος :Δεν αναλαμβάνουμε, εάν δεν είναι βεβαιωμένο από λογιστές ότι 
όλες οι οφειλές είναι πληρωμένες. 
 Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν με την πρόταση του κ. Σκουμπόπουλου; 

Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 4 σύμβουλοι: 
Χ. Σκουμπόπουλος, Ε. Σοφιανίδης, Ι. Ακριβόπουλος, Μ. Τσαμήτρου – Καραχατζή. 
 Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν με την πρόταση του Δημάρχου; 

Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 16 σύμβουλοι: 
Μ. Ποτουρίδης, Ι. Κουρουζίδης, Δ. Ταχματζίδης, Μ. Γαβρίδης, Κ. Πουλασουχίδης, Κ. 
Ασλάνογλου, Ε. Λελεκάκης, Κ. Γκαβαισές, Γ. Ουρσουζίδης, Λ. Τάκης, Σ. Γεωργιάδης, 
Ι. Τριανταφυλλίδης, Π. Πιτούλιας, Α. Ταραλάς, Ε. Κουκουρδής, Γ. Μανακούλης.  
 Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το υπ’ αριθ. πρωτ. 714/13-12-00 έγγραφο της Τ.Ε.Δ.Κ. Ν. Ημαθίας. 
2.- Την υπ’ αριθ. 451/99 απόφασή του. 
3.- Τις προτάσεις του Δημάρχου και των δημοτικών συμβούλων όπως αυτές 
αναπτύχθηκαν στη συζήτηση του παρόντος θέματος. 
4.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
5.- Τις διατάξεις του άρθρου 106 του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.). 
 

Αποφασίζει Ομόφωνα 
 

Α) Καλεί το Δ.Σ. της Δ.Ε.Ε.Π.Δ. «ΙΡΙΣ» να ενεργοποιήσει τη συμμετοχή της στην 
προγραμματική σύμβαση μεταξύ του Δήμου, της ΕΤ3 και των δημοτικών 
επιχειρήσεων Δήμου Βέροιας που δραστηριοποιούνται στο χώρο του πολιτισμού 
(Α.Δ.Σ. 123/99 & 383/99). 



Β) Στο βαθμό που η Δ.Ε.Ε.Π.Δ. «ΙΡΙΣ» θα ανταποκριθεί στην παραπάνω 
πρόσκληση, ο Δήμος Βέροιας αναλαμβάνει την υποχρέωση, μετά την τοποθέτηση 
των 2 εργαζομένων κ.κ. Ιωάννη Παντερμαράκη και Κρυσταλλίας Παπαδοπούλου από 
την Κοινή Επιτροπή της παραπάνω προγραμματικής σύμβασης στο Δήμο Βέροιας, να 
καταβάλλει από 1-1-2001 τους μισθούς, τις αμοιβές, καθώς και τα έξοδα ασφάλισης 
των πιο πάνω εργαζομένων διασφαλίζοντας έτσι την απρόσκοπτη συνέχιση της 
εργασιακής τους σχέσης. 

Γ) Επειδή ο Δήμος δεν θέλει να οφείλει σε κανέναν, αποφασίζει να καταβάλλει 
στην Δ.Ε.Ε.Π.Δ. «ΙΡΙΣ» κάθε ποσό, από τη ζημιά της εταιρείας μέχρι 31-12-2000, που 
αναλογεί στο εταιρικό ποσοστό του. 

Δ) Ορίζει υπεύθυνους λογιστές, οι οποίοι θα υπολογίσουν το συνολικό παθητικό 
της εταιρείας καθώς και το ύψος της οφειλής κάθε εταίρου κατά τον λόγον του 
εταιρικού ποσοστού του για την καθ’ ολοκληρίαν κάλυψη όλου του παθητικού, τους 
κ.κ. Κων/νο Τσιλογιάννη και Ιωάννη Παντερμαράκη. 

Ε) Καθορίζει το ύψος της αποζ/σης του κ. Κ. Τσιλογιάννη στο ποσό των 50.000 
δρχ.. 

ΣΤ) Τροποποιεί τον προϋπ/σμό του Δήμου Βέροιας έτους 2000 μεταφέροντας από 
το αποθεματικό κεφάλαιο (511.1) τη σχετική πίστωση και δημιουργεί νέα πίστωση με 
Κ.Α. 212.9κιδ με τίτλο «Αύξηση μετοχικού κεφαλαίου της Δημοκοινοτικής 
Επιχείρησης Επικοινωνίας Πληροφόρησης Δημοσιότητας «ΙΡΙΣ» και ποσό δρχ. 
21.461.560. 

Ζ) Την καταβολή του παραπάνω ποσού στην Δ.Ε.Ε.Π.Δ. «ΙΡΙΣ» μέχρι 31-12-2000. 
Η) Μετά την καταβολή του παραπάνω ποσού δηλώνει ότι καμία επί πλέον ζημία 

της Δ.Ε.Ε.Π.Δ. «ΙΡΙΣ» δεν πρόκειται να αναγνωριστεί ούτε πρόκειται στο μέλλον να 
καλύψει ο Δήμος Βέροιας. 



 
Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό    671/ 2000 

.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   
 Μ. Ποτουρίδης Χ. Σκουμπόπουλος 
 I.  Kουρουζίδης Χ. Γεωργιάδης 

 Δ.  Ταχματζίδης Σ. Παναγιωτίδης 
ΚΩΝ/ΝΟΣ  ΑΣΛΑΝΟΓΛΟΥ Μ. Γαβρίδης Ε.  Σοφιανίδης 

 Κ.  Πουλασουχίδης Ε. Λευκοπούλου 
 Κ. Κόλβατζης Ι.  Ακριβόπουλος 
 Ε. Λελεκάκης Μ.  Τσαμήτρου-Καραχατζή 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Κ. Γκαβαϊσές Ε. Κουκουρδής 
 Κ. Βαφείδης Γ.  Μανακούλης 
 Γ. Ουρσουζίδης Π.  Αγαθαγγελίδης 

ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ  ΤΑΡΑΛΑΣ Ν.  Χαμαλής   
 Σ. Γεωργιάδης   
 Ι. Τριανταφυλλίδης   
 Π.  Πιτούλιας   
     
     
  ΔΗΜΑΡΧ. ΠΑΡΕΔΡΟΣ   
 Χ. Μουτσιόπουλος   

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  22-1-2001 

Ο Δήμαρχος 
 
 
 

ΓΙΑΝΝΗΣ  ΧΑΣΙΩΤΗΣ 
  


